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Biolandbouw  -  Strategisch plan

Tegen het najaar 2017 wil de minister teksten opmaken die de basis moeten vormen 
voor een nieuw strategisch plan rond biolandbouw. Dit gaat gepaard met een brede 
bevraging en adviesronde in de ganse keten. De huidige biolandbouwers werden net als 
andere landbouwers uitgenodigd op workshops van 21 en 22 maart 2017.

1. Waar hebben de workshops plaatsgevonden en hoeveel deelnemers waren er 
telkens?

2. Wat waren de belangrijkste conclusies en bevindingen die tijdens de workshops naar 
boven kwamen? 

3. Welke aanbevelingen werden er vanuit de landbouwers zelf geformuleerd  als insteek 
voor het nieuw strategisch plan biolandbouw?

4. De minister stelde voorop dat het niet de bedoeling was dat er speciale aandacht 
naar stadslandbouw zou gaan, tenzij uit de workshops zou blijken dat dit gewenst is. 

a) Is er uit de workshops gebleken dat er aandacht voor stadslandbouw zou moeten 
zijn?

b) Werd de kwestie stadslandbouw überhaupt vanuit de organisatoren van de 
workshops ter sprake gebracht en werden de deelnemende landbouwers hierover 
bevraagd?

5. Welke andere bevragingen, workshops e.d. van de keten zullen nog plaats vinden in 
de aanloop naar het opmaken van de teksten van het nieuwe strategisch plan 
biolandbouw?
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1. De workshops hebben plaatsgevonden in Gent en in Leuven, met respectievelijk 22 
en 17 deelnemers.

2. Op de workshops lag de nadruk op het verzamelen van vernieuwde ideeën met 
impact, die ook door verschillende andere actoren kunnen worden gedragen. Ook 
werd nagedacht over bedreigingen voor de Vlaamse biolandbouw en mogelijke 
oplossingen. Het was niet de bedoeling om naar een conclusie toe te werken. Dat 
gebeurt na de workshop op 5 mei met de andere ketendeelnemers. In deze latere 
fase zullen de verschillende partners van het strategisch plan, die ook input geven op 
basis van eigen denkoefeningen, alle informatie vanuit de workshop, werkgroepen en 
denkoefening naast elkaar leggen.

3. De deelnemers stelden heel wat ideeën en mogelijke acties voor. Daarvan waren 
sommige gedetailleerd, andere minder. Belangrijke zaken om aan te pakken of verder 
op in te zetten, zijn kennis en kennisdeling, verhoogde productie en verhoogde afzet, 
eerlijke prijzen, grondschaarste, regelgeving en controles.

4. a) Neen

b) In de discussie was één van de stellingen van de organisatoren dat stadslandbouw 
één van de zaken is waar we in de toekomst zouden kunnen op inzetten. De 
deelnemers linken dit aan korte keten projecten.

5. Op 5 mei vond de workshop voor de bio-keten plaats. 

http://lv.vlaanderen.be/nl/nieuws/denk-mee-over-de-toekomst-van-bio

